

卫理公会以萨迦守望者 28/8-03/09/2025

八月第五个星期的祷告事项

1. 世界

【a】 在未来的 5 年，多场战争可能爆发；为福音在全球被广泛传扬祷告。

<https://shorturl.at/Wi8QF>

【b】 毒品的贩卖日益猖獗，为各国严厉的执法和反毒教育祷告。

<https://shorturl.at/g0Cqa>

2. 国家

【a】 近来频频发生坠楼案，为那些孤单、受伤害，和绝望的人祷告；能及时获得帮助。

<https://shorturl.at/AqxAH>

【b】 为我国警方能提升数码鉴证能力和加强情报协调祷告，有效打击网络犯罪。

<https://shorturl.at/rwkLo>

3. 教会

【a】 教宗呼吁全球裁减军备，为教会能向世人传递爱与和平祷告。

【b】 为教会中不同年龄层有良好的互动祷告，建立基督的身体。

4. 家庭

【a】 为行动不便或卧病在床的家人祷告，教会持续的牧养他们，与他们保持联系。

【b】 为每个基督徒家庭能安排亲子时光和家庭祭坛祷告，为主栽培门徒。

The Methodist Issachar Watcher 28/8-03/09/2025

Prayer items 5th week of August

1.World

- 【a】** In the coming five years, multiple wars may break out; pray for the Gospel to be widely proclaimed across the world.
<https://shorturl.at/WBnJ6>
- 【b】** As drug trafficking grows increasingly rampant, pray for strict enforcement in every nation and for effective anti-drug education.
<https://shorturl.at/jZ0KQ>

2.Nation

- 【a】** With the recent rise in cases of people falling from buildings, pray for those who are lonely, wounded, and hopeless, that they may receive timely help.
<https://shorturl.at/UDwHI>
- 【b】** Pray for our police force to enhance digital forensics capabilities and improve intelligence coordination, so that cybercrime may be effectively combated.
<https://shorturl.at/TjFqK>

3.Church

- 【a】** As the Pope calls for global disarmament, pray that the Church will faithfully bear witness of Christ's love and peace to the world.
- 【b】** Pray for good interaction among different age groups within the church, so that the Body of Christ may be built up.

4.Family

- 【a】** Pray for family members who are immobile or bedridden, that the church may continue to shepherd them and remain connected with them.
- 【b】** Pray that every Christian family will set aside time for parent-child bonding and family altar, raising disciples for the Lord.

Pengawal Isakhar Methodist 28/8-03/09/2025

Doa minggu kelima Ogos

1. Dunia

- 【a】** Dalam tempoh 5 tahun yang akan datang, beberapa peperangan mungkin tercetus; berdoalah supaya Injil dapat disebarkan dengan meluas di seluruh dunia.
<https://shorturl.at/KBuHz>
- 【b】** Penjualan dadah semakin berleluasa; berdoalah agar setiap negara dapat melaksanakan penguatkuasaan yang tegas serta pendidikan anti-dadah.
<https://shorturl.at/jABQZ>

2. Negara

- 【a】** Baru-baru ini sering berlaku kes jatuh dari bangunan; berdoalah untuk mereka yang kesepian, terluka dan putus asa, supaya mereka dapat menerima pertolongan pada waktunya.
<https://shorturl.at/BPeNN>
- 【b】** Berdoalah agar polis negara kita dapat meningkatkan keupayaan forensik digital dan memperkukuhkan koordinasi risikan, supaya jenayah siber dapat dibanteras dengan berkesan.
<https://shorturl.at/kM5f5>

3. Gereja

- 【a】** Paus menyeru pengurangan persenjataan di seluruh dunia; berdoalah agar gereja dapat menyampaikan kasih dan damai sejahtera kepada dunia.
- 【b】** Berdoalah supaya terdapat interaksi yang baik antara pelbagai peringkat umur dalam gereja, agar tubuh Kristus dapat dibangunkan.

4. Keluarga

- 【a】** Berdoalah untuk ahli keluarga yang kurang upaya atau terlantar di katil kerana sakit, agar gereja terus mengembalakan mereka dan mengekalkan hubungan dengan mereka.
- 【b】** Berdoalah supaya setiap keluarga Kristian dapat mengatur masa ibu bapa-anak serta mezbah keluarga, untuk membentuk murid bagi Kristus.